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Prigodom obilježavanja 29. obljetnice osnutka Hrvatske demokratske zajednice, 17. 

lipnja 2018., održana je svečana dodjela uvjerenja polaznicima 11. generacije 

Političke akademije Zaklade hrvatskog državnog zavjeta. 

 

 

Političku akademiju, koju je od osnutka 2007. završilo petstotinjak polaznika, većinom 

iz stranačke mladeži, pokrenula je Zaklada hrvatskog državnog zavjeta s ciljem 

sustavnog obrazovanja stranačkog članstva. 

 

Čestitavši polaznicima na završenom programu, predsjednik HDZ-a Andrej Plenković  

uručio je svjedodžbe polaznicima koji su završili jednogodišnji program. 

 

- Nijedna stranka na našoj sceni nema kapacitet upravljanja kao HDZ. U protekle 

dvije godine 13 tisuća novih članova uključilo se u stranku, s prosjekom od 38 godina 

starosti. Dolaze nam mladi ljudi puni energije i zrelosti za preuzimanje odgovornosti- 

zaključio je predsjednik HDZ-a i Vlade RH. 

 

Političku akademiju HDZ-a uspješno je završilo i troje mladih iz Varaždinske županije, 

Maja Bahunek, Petra Geček i Marko Brezovec. 



Maja Bahunek predstavnica Općine Ljubešica naglasila je da su predavanja 

zahvaljujući stručnosti profesora bila iznimno zanimljiva. 

 

- Uz kvalitetna predavanja posebno su zanimljiva, a mogla bi reći i zabavna, bila 

druženja na zimskoj i ljetnoj školi Političke akademije. Stekli smo brojna nova 

poznanstva, ali i prijateljstva. Vjerujem da će se druženja i kontakt s polaznicima, 

sada već alumnistima, nastaviti i u narednim godinama. 

 

Petra Geček naglasila je,  da je nastava iznimno zanimljiva, a program izvrsno 

koncipiran.  

 

 

- Zahvaljujem se Županijskom odboru Varaždinske županije i predsjedniku AnĎelku 

Stričaku na ukazanoj prilici za pohaĎanje Političke akademije, jer bez obzira na 

dosadašnje obrazovanje, pohaĎanje ove akademije samo je obogatilo moja znanja. 

 Smatram da je program izvrsno koncipiran, a naročito je pohvalno to što su nas 

profesori poticali na aktivnost i suradnju tijekom svakog predavanja. PohaĎanjem ove 



akademije obogatila sam svoja saznanja o politici, odnosima s javnošću, 

komunikologiji, a najvažnije od svega je da sam upoznala ljude iz svih dijelova Lijepe 

naše, i stekla nova prijateljstva.  

 

 

 


